



دبي للمرطبات (ش.م.ع.)
DUBAI REFRESHMENT (P.J.S.C)*

P.O. Box 420, Dubai - UAE
Tel. : +971 4 802 5000
Fax: +971 4 802 5098
Email: info@pepsidrc.ae
Call Center: 800 73774
www.pepsidrc.com

Date: 6 November 2018
Ref: LM_LTR_041_2018

التاريخ: 2018/11/06
المرجع: LM_LTR_041_2018

Mr. Hassan Abdulrahman Al Serkal,
Executive Vice President,
Chief Operation Officer, Head of
Operations Division
Dubai Financial Market,
Dubai – U.A.E.

السيد/ حسن عبد الرحمن السركال
المحترم
نائب رئيس التنفيذي - رئيس تنفيذي العمليات
رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي
المحترمين

**Subject: notification from Dubai
Refreshment P.J.S.C**

الموضوع: تنويه من شركة دبي للمرطبات ش.م.ع

With reference to the subject above, we would like to notify you that during the third quarter of 2018, Dubai Refreshment P.J.S.C has filed two objections before the "Tax Dispute Settlement Committee" in the ministry of justice ("The Committee") in Dubai, UAE in accordance with the applicable laws and regulations of the tax procedures in the UAE. The objections are filed with regards of the assessment of the Federal Tax Authority's ("Authority") of excise duty of AED 17,077,872 and tax penalties of AED 20,838,003.84 levied by the Authority on the inventory of carbonated drinks held by the Company as at 1 October 2017. The Company has paid both the tax assessment and the penalty, and awaits the Committee's decision and will update the markets whenever the Committee issues its verdict.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، نود أن ننوه بأنه وخلال الربع الثالث من العام 2018، قدمت شركة دبي للمرطبات (ش.م.ع.) اعتراضين أمام "اللجنة تسوية المنازعات الضريبية" في وزارة العدل ("اللجنة") في دبي، الإمارات العربية المتحدة وفقاً للقوانين ولوائح الإجراءات الضريبية المعمول بها في الدولة. يتعلّق موضوع الاعتراضين بالتقييم الذي قامت به الهيئة الاتحادية للضرائب ("الهيئة") بقيمة 17,077,872 درهم وبغرامات بقيمة 20,838,003.84 درهم تم تطبيقها على مخزون الشركة من المنتجات الغازية بتاريخ 1 أكتوبر 2017. قامت الشركة بتسديد قيمة التقييم الضريبي والغرامة وهي بانتظار قرار اللجنة وستقوم الشركة بإعلام السوق حال إصدار اللجنة قرارها.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،

With Kind Regards,

Dubai Refreshment P.J.S.C

Tarek EISakka
Chief Executive Officer



دبي للمرطبات (ش.م.ع)

طارق السقا
الرئيس التنفيذي

